
Protokół Nr XXXII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Tykocinie 

z dnia 27 stycznia 2021 r. 

 

XXXII Sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Tykocinie pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

W obradach udział wzięli radni oraz pracownicy obligowani z urzędu, według list załączonych 

do protokołu. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję radnych oraz 

pracowników urzędu. Stwierdziła, że ilość radnych obecnych na sesji, zapewnia regulaminowe quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 10.15. Stan radnych wynosił 9 

obecnych było 9. 

Do punktu 2 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany  

zmieniony porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem porządku obrad głosowało 9 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Tykocinie na 2121 r. 

5.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury i 

Finansów Rady Miejskiej w Tykocinie na 2021 r. 

6.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty Kultury 

promocji Sportu i Turystyki Rady Miejskiej na 2021 r. 

7.   Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Tykocinie na 2021 r. 

8.    Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 r. 

9.    Sprawozdanie z działalności Komisji  Infrastruktury i Finansów za 2020 r. 

10.  Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Kultury promocji Sportu i Turystyki za 2020 r. 

11.  Sprawozdanie z działalności Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 r. 

12. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Tykocin za 2020 rok. 

13. Informacja Burmistrza Tykocina z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Tykocinie za 2020 rok.    

14 . Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej klubowi sportowemu „KS 

Hetman”. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 



16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Tykocin a Gminą Krypno. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

przez Zespół Szkolno-Przedszkolny w Tykocinie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenie dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonych na terenie 

gminy Tykocin (p. Maria Markiewicz). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenie dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonych na terenie 

gminy Tykocin (Parafia Radule). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania pn. Opracowanie dokumentacji projektowej na „Przebudowę z rozbudowa 

drogi powiatowej Nr 1377B na odcinku Tykocin-Kiermusy- Nieciece – Łopuchowo (gm. Tykocin). 

21.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

22.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

24.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej klubowi sportowemu „UKS 

Radule” 

25.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na rok 2021. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Ośrodka Wsparcia 

pod nazwą Klub „Senior+”. 

28.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1374 B na odcinku Łaziuki- 

Krosno (gm. Tykocin). 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w zakresie 

zadań własnych, za pobyt w Klubie „Senior+” w Łopuchowie. 

30.  Interpelacje i zapytania radnych. 

31.  Wolne wnioski i informacje.  

32.  Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do radnych o przyjęcie 

protokołu z XXXI Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. Radni nie wnieśli uwag do protokołu.  

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XXXI Sesji Rady Miejskiej 

głosowało 9 radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Do punktu 4 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska powiedziała, że plan pracy komisji został 

zatwierdzony na posiedzeniu komisji Rewizyjnej, co stanowi załącznik nr 1 do niniejszej uchwały, po 

czym przeszła do odczytania projektu uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/206/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r, w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 



Rewizyjnej Rady Miejskiej w Tykocinie na  2021 rok, głosowała 9 radnych, Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Do punktu 5 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renta Kamińska powiedziała, że plan pracy komisji został 

zatwierdzony na posiedzeniu komisji Infrastruktury i Finansów, co stanowi załącznik nr 1 do niniejszej 

uchwały, po czym przeszła do odczytania projektu uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/207/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Infrastruktury i Finansów Rady Miejskiej w Tykocinie na 2021 rok , głosowało 9 radnych, Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

 Do punktu 6 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renta Kamińska, dodała że plan pracy komisji został 

zatwierdzony na posiedzeniu komisji, co stanowi załącznik nr 1 do niniejszej uchwały, po czym przeszła 

do odczytania projektu uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/208/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  

Oświaty Kultury Promocji Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Tykocinie na 2021 rok , głosowało 

9 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 Do punktu 7 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renta Kamińska poinformowała, że plan pracy komisji został 

zatwierdzony na posiedzeniu komisji, co stanowi załącznik nr 1 do niniejszej uchwały, po czym przeszła 

do odczytania projektu uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/209/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  

Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Tykocinie na 2021 rok , głosowało 9 radnych, Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 8 porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do zastępcy 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie sprawozdania za 2020 rok. Sprawozdanie odczytał 

Radny Roman Klimaszewski. 

 

Do punktu 9 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

Komisji Infrastruktury i Finansów o odczytanie sprawozdania za 2020 rok. Sprawozdanie odczytał 

Radny Piotr Potocki. 

 

Do punktu 10 porządku obrad 

 



 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

Komisji Oświaty Kultury Promocji Sportu i Turystyki o odczytanie sprawozdania za 2020 rok. 

Sprawozdanie odczytał Radny Jarosław Malinowski. 

 

Do punktu 11 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do zastępcy 

przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji o odczytanie sprawozdania za 2020 rok. 

Sprawozdanie odczytał  Radny Dariusz Grudziński. 

 

Do punktu 12 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu  dwunastego, po czym 

zwróciła się do Pani Skarbnik o omówienie sprawozdania. 

 Pani Skarbnik Dorota Sadowska powiedziała, że w roku ubiegłym zatrudnionych było w 

przeliczeniu na etety 62 etety. Dodała, że nauczyciel dyplomowany w okresie od stycznia do sierpnia 

powinien zarabiać średnio  6 141 zł a od września do grudnia 6 509 zł  jest to kwota brutto.  Stażysta 

powinien zarabiać – 3 337 zł a od września – 3 537 zł, nauczyciel kontraktowy-  3 704  zł a od września 

– 3 926 zł, a nauczyciel mianowany- 4 806 zł a od września – 5 094 zł. Zapewniła Radnych, że w 

minionym roku nauczyciele osiągnęli średnie wynagrodzenia, a ogólne wydatki  w roku  poniesione na 

utrzymanie nauczycieli wyniosły 4 379 905 zł. 

 

Do punktu 13 porządku obrad  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu trzynastego, po czym 

głos zabrał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński. 

 Na wstępie Pan Burmistrz podziękował radzie za bardzo owocny 2020 rok pod kątem 

podejmowanych uchwał, ponieważ uchwalono ich aż 95. Dodał, że jest to imponująca liczba  i dowód 

na to, że coś się dzieje na sesjach i w Gminie. 

Dodał, że przekrój uchwał jest bardzo szeroki. Część uchwał została już  zrealizowana ponieważ 

procedury i czas na to pozwolił  inne jak np. dotyczące inwestycji jeszcze nie, a to tylko dlatego, że 

niektóre inwestycje są w trakcie realizacji. Śmiało zapewnił, że  z 95  podjętych uchwał ¾ uchwał 

zostało zrealizowanych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska dodała, że wszystkie uchwały podjęte w 

2020 roku zostały zrealizowane zgodnie z postanowieniami w nich zawartymi. 

Do punktu 14 porządku obrad  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czternastego,  po 

czym wyjaśniła, że wpłynął do Urzędu wniosek od Klubu Sportowego „KS Hetman” o dotację  w 

kwocie 45.000 zł. Dodała, że wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/210/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej klubowi 

sportowemu „KS Hetman” , głosowało 9 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



Do punktu 15 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu piętnastego,  po czym 

zwróciła się do Pana Adama Grochowskiego o umówienie projektu uchwały. 

O godzinie 10.50 do obrad dołączyła Radna Agnieszka Nieciecka. 

 Pan Adam Grochowski podinspektor w Urzędzie Miejskim w Tykocinie, powiedział, że  

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii jest kontynuacją działań realizowanych w latach poprzednich. Program jest uchwalany 

przez Radę corocznie – wynika do z zapisów Ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii.  

 Program jest adresowany do mieszkańców Gminy Tykocin ze szczególnym uwzględnieniem 

osób uzależnionych od alkoholu i ich rodzin. Wyjaśnił, że finansowany jest ze  środków pochodzących 

z wpłat  z korzystania z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Dodał, że niewykorzystane środki 

w danym roku przechodzą na rok kolejny. 

 Pan Adam Grochowski poinformował, że w 2020 r. Komisja zbierała się 12 razy. Do Komisji 

wpłynęło 19 wniosków o wszczęcie postępowania o nałożenie obowiązku leczenia odwykowego.   

Wobec 5 osób wystąpiono z wnioskiem do Sądu o nałożenie obowiązku leczenia odwykowego. Jedna 

osoba po rozmowie motywującej zaimplantowała wszywkę Esperal, 2 osoby dobrowolnie podjęły 

leczenie odwykowe, 3 wnioski zostały wycofane przez wnioskodawców, 4 sprawy zawieszono 

bezterminowo do czasu ponownego zgłoszenia przez wnioskodawcę, 4 sprawy są w toku postępowania.  

 Pan Adam Grochowski powiedział również, że w ramach GPPiRPA funkcjonuje Punkt 

Konsultacyjny, w którym w 2020 r. przeprowadzono 120 rozmów motywujących z 46 osobami (31 

mężczyzn i 15 kobiet). 15 osób uzależnionych od alkoholu, 3 osoby eksperymentujące z środkami 

psychoaktywnymi, 6 osób doznających przemocy w rodzinie, 1 osoba uzależniona od Internetu, 10 osób 

stosujących przemoc w rodzinie, 10 osób współuzależnionych, 1 osoba z zaburzeniami osobowości. 

 Ponad to po krótce omówił kwestię wydatków za rok 2020, która przedstawiała  się następująco: 

Fundusz opiewał na kwotę 110 728,00 zł z czego wydano 64 345,33 zł na: 

1)  wynagrodzenie osób prowadzących zajęcia profilaktyczno-sportowe, pozalekcyjne zajęcia sportowe 

z piłki nożnej, tenisa stołowego, lekkiej atletyki, siatkówki: 11 001,50 zł 

2) wspomaganie działalności świetlic wiejskich, organizowanie zabaw choinkowych, Dnia Dziecka :    

5 099,90 zł.  

3)  organizacja półkolonii dla dzieci : 7 167,20 zł 

4) zakup artykułów papierniczych, nagród na konkursy (organizowane przez szkoły, Centrum Kultury 

Sportu i Turystyki Ziemi Tykocińskiej, Bibliotekę Gminną, samorząd wiejski), sprzętu sportowego, 

opłacanie przejazdów na wycieczki, zajęcia profilaktyczne : 6 725,65 zł. 

5) koszty związane z terapią osób uzależnionych, (opłaty sądowe i opinie biegłych), wynagrodzenie 

terapeuty: 17 256,47 zł. 

6)  wydatki związane z COVID-19 (zakup materiałów ochronnych: maseczek, rękawiczek itp.) 5 044,61 

zł 

7)  umowa zlecenie – sporządzenie Diagnozy zagrożeń lokalnych Gminy Tykocin : 3 200 zł 



8) wynagrodzenie członków GKRPA : 8 850 zł. 

Dodał, że wydatki (do 31.12.2020r.) wyniosły – 64 345,33 zł, a  kwota niewykorzystana  to 46 382,67 

zł. (+ dochody ponadplanowe 2868,76) co  razem daje 49 251,43 zł. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/211/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2021” , głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 16 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renta Kamińska odczytała treść punktu  szesnastego , po czym 

oddała głos Panu Burmistrzowi Mariuszowi Dudzińskiemu. 

 Pan Burmistrz powiedział, że  porozumienie dotyczy inwestycji polegającej na budowie dużego 

zbiornika retencyjnego- zbiornika wodnego  w miejscowości Piaski. Jest już wstępna zgoda Wód 

Polskich i Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska na zaprojektowanie a następnie wykonanie 

zbiornika . Wstępnie powierzchnia takiego zbiornika wynosiłaby 5 hektarów. 

 Burmistrz Tykocina dodał, ze Gmina Krypno jest zainteresowana taką inwestycję, jednak na 

swoim terenie nie dysponuje odpowiednim miejscem, stąd też propozycja współpracy. 

Dodał, że wykonanie  takiego zbiornika  jest zabezpieczeniem jeśli chodzi o aspekt suszy, a także będzie 

służył lokalnej społeczności. Za przykład podał Gminę Korycin.  

Pan Burmistrz poinformował, że wykonanie tej inwestycji będzie odległe w czasie, podał lata 2022/ 

2023. Poinformował również, że Urząd będzie starał się o dofinansowanie na tą inwestycję, ale aby 

zacząć cokolwiek działać w tej materii potrzebne jest  w pierwszej kolejności zawarcie porozumienia.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/212/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Tykocin a Gminą Krypno” , głosowało 10 

radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 17 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renta Kamińska odczytała treść punktu  siedemnastego po 

czym przeszła do odczytania uzasadnienia  podjęcia niniejszej uchwały. 

 Podjęcie niniejszej uchwały związane jest z powierzeniem wspólnej obsługi Zespołowi 

Szkolno-Przedszkolnemu w zakresie obsługi kadrowej dla pracowników utworzonej z dniem 1 stycznia  

2021 r. jednostki budżetowej Żłobek Samorządowy w Tykocinie. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/213/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie organizacji 



wspólnej obsługi przez Zespół Szkolno-Przedszkolny w Tykocinie” , głosowało 10 radnych, 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 18 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu osiemnastego, a 

następnie  zwróciła się do Pana Burmistrza o zabranie głosu. 

 Pan Burmistrz Mariusz Dudziński powiedział, że w minionym roku Pani Maria Markiewicz 

złożyła do Urzędu wniosek  na wykonanie dokumentacji zmiany pokrycia dachowego na domu przy ul. 

Plac Czarnieckiego 10. Żeby móc wykonać zmianę pokrycia dachowego w pierwszej kolejności muszą 

wykonać całą dokumentację zgodnie  z zaleceniami konserwatorskimi a dopiero potem realizować 

resztę inwestycji.  

Jak słusznie zauważył Pan Burmistrz w Tykocinie jest już coraz mniej domów o architekturze 

drewnianej, a dom przy ul. Plac Czarnieckiego 10 jest niewątpliwie tym, który trzeba zachować dlatego  

też zwrócił się do Państwa Radnych z prośbą o pomoc w realizacji tego przedsięwzięcia. Dodał, że 

Państwo Markiewicz wnioskowali o kwotę  10 000 zł.  Całość projektu ma kosztować między 13 000 a 

15 000 zł. Brakujące środki zobowiązali się dołożyć Państwo Markiewicz.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska dodała, że wniosek Pani Markiewicz o 

dofinansowanie prac konserwatorskich został pozytywnie zaopiniowany na Komisji. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/214/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie udzielenie dotacji z budżetu gminy na 

prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

położonych na terenie gminy Tykocin (p. Maria Markiewicz), głosowało 10 radnych, Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 19 porządku obrad  

 Głos zabrał Pan Burmistrz, który powiedział, że  to kolejny wniosek dotyczący zabytków, który 

wpłynął do Urzędu i  omawiany  był na posiedzeniu Komisji. Dodał,  że w Gminie Tykocin są 3 parafie 

i każdej powinniśmy pomóc w miarę możliwości i na ile pozwala budżet. Wyjaśnił, że Kościół w 

Radulach jest  obiektem zabytkowym, zalecenia konserwatorskie zostały wydane w związku z tym 

zwrócił się do Państwa Radnych o pozytywne ustosunkowanie się do wniosku i prośby ks. Proboszcza 

o dofinansowanie remontu organów.  Dodał, że koszt remontu to kwota 150 000 zł. i inwestycja ta jest 

rozłożona na co najmniej 2 lata. 

Dodał, że fundusz na remont organów  prawdopodobnie  w części będzie pochodził z Urzędu Miejskiego 

o ile Państwo Radni wyrażą na to zgodę a w drugiej od konserwatora zabytków. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/215/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie udzielenie dotacji z budżetu gminy na 

prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

położonych na terenie gminy Tykocin (p. Parafia Radule), głosowało 10 radnych, Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 



Do punktu 20 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego, a 

następnie  zwróciła się do Pani Skarbnik Doroty Sadowskiej o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Skarbnik powiedziała, że przeznaczamy 150.000 zł Powiatowi Białostockiemu na 

opracowanie dokumentacji projektowej  na przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Kiermusy- 

Nieciece- Łopuchowo. Zapewniła, że w budżecie zaplanowane są środki w wysokości 150 000 zł, 

jednak aby można było  podpisać porozumienie z powiatem niezbędne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 Kilka słów dodał Pan Burmistrz, który powiedział, że udało się przekonać zarząd Powiatu 

Białostockiego i Pana Starostę żeby dokumentację którą będziemy robić na drogę Kiermusy-Nieciece- 

Łopuchowo wzbogacić o  ścieżkę rowerową. Koszt całej dokumentacji to kwota  300.000 zł (Urząd 

Miejski 150.000 zł i Starostwo Powiatowe 150.000 zł). 

 Pytanie zadał Radny Jarosław Malinowski- na kiedy planowana jest inwestycji? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz mówiąc, że  w tym roku wykonany zostanie projekt łącznie 

z pozwoleniem na budowę, w  przyszłym roku planujemy złożyć wniosek do  Funduszu Dróg 

Samorządowych. Gdyby wniosek został rozpatrzony pozytywnie wówczas patrząc całkiem realnie 

inwestycja mogłaby rozpocząć się w 2023 roku. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/2162021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania pn. Opracowanie dokumentacji 

projektowej na „Przebudowę z rozbudowa drogi powiatowej Nr 1377B na odcinku Tykocin-

Kiermusy- Nieciece – Łopuchowo (gm. Tykocin), głosowało 10 radnych, Uchwała został przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Do punktu 21 porządku obradach 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego 

pierwszego, następnie odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/2172021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej, 

głosowało 10 radnych, Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 22 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego 

drugiego, a następnie  zwróciła się do Pani Skarbnik Doroty Sadowskiej o omówienie projektu uchwały.  

 Pani Skarbnik powiedziała, że zrezygnowała z funkcji sołtysa Pani z sołectwa Nowe Miasto a 

jest umieszczona w uchwale jako inkasent, dlatego musimy ja wykreślić. Jedna osoba zadeklarowała się 

objąć to stanowisko ale z dniem dzisiejszym zrezygnowała więc podejmiemy uchwałę bez tej osoby.  

Dodała, że w związku z tym  decyzje będą wysyłane, roznoszone a podatek będzie trzeba płacić na 

konto. 

 Słowo dodał Pan Burmistrz, który wyjaśnił, że w obecnej sytuacji ze względu na panujące 

obostrzenia  nie możemy zorganizować spotkania na którym można byłoby wybrać nowego sołtysa. 



 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/2182021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego, głosowało 10 radnych, Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 23 porządku obrad 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/219/2020 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 24 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego 

czwartego  po czym  dodała, że wniosek został pozytywnie zaopiniowany  na posiedzeniu komisji. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/220/2020 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej klubowi 

sportowemu „UKS Radule, głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

O godz. 11.30 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska ogłosiła 15 minutową  

przerwę. 

O godzinie 11.45 obrady opuściła Radna Małgorzata Nartowicz. 

O godzinie 11.45 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska wznowiła obrady i dodała, 

sprostowanie do uchwały nr XXXII/219/2021. Wyjaśniła, że dokonano błędnego ustalenia terminu 

pobierania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi i przeszła do odczytania poprawnych 

terminów, a mianowicie: 

za I kw. do 15 marca danego roku 

za II kw. do 15 maja danego roku 

za III kw. do 15 września danego roku 

za IV kw. do 15 listopada danego roku 

Do punktu 25 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego 

piątego, a następnie  zwróciła się do Pani Skarbnik Doroty Sadowskiej o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmniejsza się plan dochodów o kwotę 20.000 zł – wpływy z opłaty 

targowej. Dodała, że zgodnie z ustawą od 2021 roku  gmina nie może czerpać dochodów z opłaty 

targowej. Poinformowała, że otrzymamy rekompensatę utraconych dochodów, w związku z 

niepobieraniem w 2021 roku opłaty targowej  w kwocie 18.790 zł. Rekompensatę zaplanowano na 



poziomie uzyskanych dochodów z opłaty targowej w 2019 roku.  Dodatkowo w  zakresie dochodów 

otrzymamy środki na realizację  projektu „Kompetentny przedszkolak” w wysokości 4.748 zł. 

Pani Skarbik dodała również, że zwiększa się plan wydatków budżetowych na kwotę 116.967 zł na 

realizację projektu pn. „Kompetentny przedszkolak”, o kwotę wydatków niewykorzystanych w 2020 

roku i o środki, które wpłyną w 2021 roku. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/221/2020 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 

rok 2021, głosowało 9 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 26 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego 

szóstego a następnie  zwróciła się do Pani Skarbnik Doroty Sadowskiej o omówienie projektu uchwały.  

 Pani Skarbnik wyjaśniła, że w wykazie Przedsięwzięć zmieniono limity na lata 2021 i 2022 

dotyczące realizacji projektu pn. Kompetentny przedszkolak. Ze względu na zmiany w limitach 

konieczne było podjęcie niniejszej uchwały.  

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/222/2020 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  Gminy Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań, 

głosowało 9 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 27 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego 

siódmego a następnie  zwróciła się do Pani Cecylii Zalewskiej o omówienie projektu uchwały. 

Pani Cecylia Zalewska  Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Tykocinie powiedziała, że w listopadzie ubiegłego roku podjęte zostały dwie uchwały o utworzeniu 

ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora, w której zabrakło określenia  lokalizacji. Urząd Wojewódzki 

z dniem 15 stycznia tego roku przesłał informację z zastrzeżeniami co do tych uchwał i realizując ich 

wytyczne konieczne było podjęcie niniejszej uchwały. 

Pani Kierownik MGOPS w Tykocinie przeszła bezpośrednio do omówienia kolejnej uchwały 

dotyczącej odpłatności  za pobyt w klubie Seniora.  Wyjaśniła, ze w tytule uchwały pominięto, iż  

uchwała dotyczy zadań własnych  i zasugerowano  zbyt sztywno określoną procentową odpłatność 

ewentualnych uczestników. Odnosząc się do zastrzeżeń w kwestii odpłatności  Pani Kierownik 

zapewniła, że poprawiliśmy kwoty w formie od - do aby nie sugerować konkretnej kwoty. Należało  

również z tej uchwały usunąć część dotyczącą możliwości zwrócenia się  z prośbą do Ośrodka Pomocy 

Społecznej o odstąpienie od odpłatności. Dodała, że ten zapis nie był potrzebny, ponieważ tę kwestię 

reguluje ustawa o pomocy społecznej. 

 



Pytanie zadała Przewodnicząca Rady  Miejskiej Renata Kamińska: ile osób zadeklarowało swój 

udział? 

Pani Kierownik MGOPS w Tykocinie odpowiedziała, że jest to kilkanaście osób. Pan Burmistrz 

dodał, że na dzień dzisiejszy jest 16 a  liczba miejsc wynosi 22. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/223/2020 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

Ośrodka Wsparcia  pod nazwą Klub „Senior+”, głosowało 9 radnych, Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Do punktu 28 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renta Kamińska odczytała treść punktu dwudziestego ósmego, 

a następnie  zwróciła się do Pani Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Pani Skarbnik powiedziała, że w marcu 2000 roku  została podjęta  uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na kwotę ok 324 tys.zł, . W chwili obecnej 

po przetargu Powiat potrzebuje kwoty 264 633 zł. Pani Skarbik dodała, że środki w budżecie na ten cel 

są zapewnione. 

Głos zabrał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, który wyjaśnił, dlaczego procedury 

rozpoczęliśmy w minionym roku a realizować będziemy w tym, a mianowicie przetarg został ogłoszony 

wcześniej właśnie w celu uzyskania niższej ceny. Na realizację zadania mieliśmy zaplanowane 324 tys. 

a po przetargu okazało się że nasz wkład własny maleje do 260 tys.. Optymistycznym akcentem Pan 

Burmistrz dodał, że dla  60 tys. zł. opłacało się to ogłosić przetarg  wcześniej, rozstrzygnąć a w tym 

roku zrealizować.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/224/2020 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania „Przebudowa z rozbudową drogi 

powiatowej Nr 1374B na odcinku Łaziuki – Krosno (Gm. Tykocin)”, głosowało 9 radnych, Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 29 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska wyjaśniła, że projekt uchwały został już 

omówiony przez Panią  Cecylię Zalewską, Kierownik MGOPS w Tykocinie. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXII/225/2020 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie  szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności w zakresie zadań własnych, za pobyt w Klubie " Senior + " w Łopuchowie , głosowało 

9 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



Do punktu 30 i 31  porządku obrad 

 Głos zabrał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, który pokrótce omówił realizowane projekty i 

planowane inwestycje na rok 2021. Dodał, że na dzień dzisiejszy jest 17  inwestycji, które na pewno 

będą wykonane. 

Realizowane projekty w tym roku: 

- utworzenie żłobka na terenie Gminy/ trwa nabór na pracowników żłobka- termin zakończenia prac 

15.03.2021 

- Partnerstwo. Przedsiębiorczość. Działanie/ zakup koparko-ładowarki 

- Interreg „Transgraniczne szlaki poszukiwania dziedzictwa” 

- Rozbudowa oraz przebudowa infrastruktury wodno-ściekowej na terenie gminy Tykocin w 

miejscowościach Sierki i Stelmachowo 

- Wdrożenie rozwiązań z zastosowaniem OZE w Gminie Tykocin 

- Kompetentny przedszkolak” 

- Ścieżka edukacyjna- cześć wschodnia z dotacji od Marszałka 

- OZE i Panele Solarne/ dofinansowanie dla mieszkańca wynosi 85%  

- Internet w mieści i jednostkach wytypowanych(szkołach) 

- Budowa targowiska „Mój Rynek w Tykocinie wraz z parkingiem i niezbędną infrastrukturą 

- Interreg „Ochrona i wsparcie dla społeczności transgranicznych/ zakup nowego wozu ratowniczo-

gaśniczego wraz ze szkoleniem dla strażaków 

- przebudowa i rozbudowa Szkoły Podstawowej w Radulach o salę gimnastyczną 

- Remont stołówki w szkole w Radulach 

- Fundusz Przeciwdziałania COVID-19- Otrzymaliśmy 2 mln zł. z  Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych które zostaną przeznaczone zostaną na ulice Jordyka, Bernardyńska i Klasztorna  

- wykonanie odcinka kanalizacji przy ul. Sokołowskiej 

Projekty które złożyliśmy: 

- Odnawialne źródła energii i panele fotowoltaiczne dla mieszkańców- czekamy na rozstrzygnięcie 

wyników  

- utworzenie Punktu potwierdzającego Profil Zaufany ePUAP - czekamy na rozstrzygnięcie wyników 

- Program KANGUR Bezpieczna i ekologiczna droga do szkoły 

- Fundusz Dróg Samorządowych/ złożone są drogi – droga w Jeżewie Starym i ul. Klasztorna, Jordyka 

i Bernardyńska 

- Fundusz Przeciwdziałania COVID-19 – zostały złożone 3 wnioski: modernizacja SUW Bagienki, 

budowa Sali sportowej przy SP w Radulach oraz modernizacja oświetlenia ulicznego w Gminie 

Tykocin. Wnioskowane środki to 2 125 000,00 zł. 

 



Planowane inwestycje: 

- wniosek do rządu dot. Rozwoju miejscowości  poPGRowskich. Pan Burmistrz powiedział, że w naszej 

gminie są dwie takie miejscowości Dobki i Stelmachowo, dodał, że  jesteśmy już po rozmowach z 

mieszkańcami i ustalone jest jakie inwestycje mieszkańcy chcieliby mieć w swoich  miejscowościach. 

- Szlak Kamperów Polski Wschodniej 

- Szlaki kajakowe Polski Wschodniej. W ramach tego projektu chcemy wykonać 3 inwestycje: 

 w miejsce obecnego Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej chcielibyśmy przenieść 

Centrum Kultury i Bibliotekę ze względu na atrakcyjną lokalizację, a poza tym Biblioteka 

potrzebuje więcej miejsca ze względu na bogaty zbiór książek 

 pociągnięcie ścieżki rowerowej od jazu wzdłuż całej rzeki Narew, aż do miejscowości 

Kiermusy,  co pozwoli uatrakcyjnić cały teren 

 wykonanie śluzy omijającej jaz w Tykocinie. 

 W nawiązaniu do planowanych inwestycji, o których mówił Pan Burmistrz, pytanie zadał  

Radny Antoni Sowiński: czy można przenieść instytucję Biblioteki Gminnej w inne miejsce, do innego 

budynku? A sam budynek można przeznaczyć na coś innego? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz, mówiąc, ze tak, można przenieść Bibliotekę w inne miejsce, 

jeśli zaś chodzi o przeznaczenie budynku na inne cele użytkowe to tego  nie możemy zrobić. Cel jest 

taki aby połączyć działalność Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej. 

 Pytanie zadał Radny Antoni Sowiński: czy nie byłoby ekonomiczne zamiast śluzy wybudować 

elektrownię wodną, która będzie służyła całej gminie? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński mówiąc, że jest to bardzo ciekawy 

pomysł i godny uwagi. Wyjaśnił, że nie wie czy byłoby to możliwe, ale zapewnił, że zasięgnie 

informacji w tym temacie. 

 Na zakończenie Pan Burmistrz dodał, że ze środków z tarczy antykryzysowej dokonana będzie 

modernizacja 2 kotłowni w Szkole Podstawowej w Radulach i ZSP w Tykocinie.   

Do punktu 32 porządku obrad 

Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie podziękowała 

wszystkim za udział w obradach Sesji, tym samym zamknęła  obrady o godz. 13.20, dziękując 

wszystkim za przybycie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Anna Nartowicz 

 

 

 


